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Protokoll
§1 Mötets öppnande Beslut

Moa Månsson förklarade mötet öppnat kl 12:15.

§2 Val av mötesordförande Beslut

Moa Månsson valdes till mötesordförande.

§3 Programlednings och institutions representanter meddelar Information

A) PLED-E

Beslut om att digtek och datateknik ska få pengar för att utvecklas. IEA har haft en
presentation på mötet om förslag på helt ny speciallisering. Den ska heta elektrifiering
och baseras på två helt nya kurser. I specialliseringen ska det ingå kraftelektronik från
energi och miljö specialliseringen. Programledningen vill ha in åsikter för att definera
specialliseringarna bättre. Finns ett klart google forms för samla in åsikter, ska skickas
i klasschatter + instagram. Många nya masterstudenter.

B) PLED-BME

Beslutat om att signaler och system ska få pengar för att byta från matlab till numpy.
Utvecklingsplan för att BME ska lära sig programmera i numpy, kanske i grundkursen i
programmering på samma sätt som E. BME master på gång i biomedicinsk teknik, inte
säkert men möjligheten finns. Behövs några fler kurser. Ny biträdande programledare.

C) Inst. EIT

Ny styrelse. Problem med rektytering i verksamheten. För mycket overhead kostnad,
vill göra sig av med lokaler i huset. Pratat om suppleant.
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D) Inst. BMT

Krisberedningsplan ska påbörjas för att följas. Medicinsk mätteknik ska förmodligen
läggas ner. Kurser till mastern ska skapas. Funderingar om suppleant

§4 Övrigt Diskussion

SRX-möten ny rättighetslista. Speak up days 4-8 november. DOKT vill göra om pluto till
aktivitesrum.

§5 Mötets avslutande Beslut

Moa Månsson förklarade mötet avslutat kl 12:57.

Moa Månsson
Mötesordförande

Klara Lööf
Mötessekreterare
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